

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី 29 ខែមករា ឆ្នាំ 2021

ទំនាក់ទំនង ៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួម នៃសាលាក្រុងឡងប៊ិច, 562.570.NEWS, jic@longbeach.gov

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយភ្លាមៗ

សាលាក្រុងឡងប៊ិចរៀបចំចាត់ចែងផ្តល់ការចាក់វ៉ាក់សាំងជូន ជាលើកទី 2

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋ CA - ចាប់ផ្តើមពីសប្តាហ៍ទី 1 ខែកុម្ភៈ ក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាមនុស្ស (នាយកដ្ឋានសុខភាព) នឹងចាប់ផ្តើមចាត់ចែងវ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 លើកទី 2 ដល់អ្នកដែលបានទទួលកម្រិតដូសដំបូងរបស់ពួកគេនៅខែមករា។

លោកអភិបាលក្រុង Robert Garcia មានប្រសាសន៍ថា «ឡងប៊ិចមានមោទនភាពដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងឱ្យបានច្រើនដល់អ្នកដែលមានសិទ្ធិទទួលបានតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន» ។ «នៅពេលយើងឈានទៅមុខឥឡូវនេះយើងក៏ត្រូវផ្តល់អាទិភាពដល់កម្រិតថ្នាំលើកទី 2 ដែលនឹងត្រូវបន្តដោយការចាក់វ៉ាក់សាំងបន្តសម្រាប់មនុស្សយោងទៅតាមគោលការណ៍ណែនាំរបស់ CDC និងរដ្ឋ» ។

ខណៈពេលដែលសាលាក្រុងនឹងផ្តល់អាទិភាពដល់ដូសទី 2 ពេញមួយខែកុម្ភៈ ពលរដ្ឋទីក្រុងឡងប៊ិច អាយុ 65 ឆ្នាំឡើងទៅ, បុគ្គលិកសេវាកម្មសង្គ្រោះបន្ទាន់ និងបុគ្គលិកថែទាំសុខភាពនៅដំណាក់កាលទី 1A នឹងត្រូវបានបន្តទំនាក់ទំនងតាមរយៈ VaxLB ព្រោះវ៉ាក់សាំងអាចទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំងដំបូងរបស់ពួកគេតាមរយៈភាពជាដៃគូជាមួយ MemorialCare និងអ្នកផ្តល់សេវាមួយចំនួនផ្សេងទៀតនៅទូទាំងទីក្រុង។ បុគ្គលិកលក់គ្រឿងទេសអាចត្រូវបានជូនដំណឹងដោយនិយោជិកឱ្យទទួលបានថ្នាំបង្ការតាមរយៈឱសថស្ថានហាងលក់គ្រឿងទេស។ បុគ្គលិកក្នុងវិស័យអប់រំនឹងត្រូវបានទាក់ទងតាមរយៈនិយោជិករបស់ពួកគេ នៅពេលដែលមានការណាត់ជួបហើយនឹងត្រូវចាក់វ៉ាក់សាំងតាមរយៈនាយកដ្ឋានសុខាភិបាលដោយផ្អែកលើការផ្គត់ផ្គង់។ វ៉ាក់សាំងខ្លះត្រូវបានបម្រុងទុកសម្រាប់អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព ហើយប្រជាជនក៏ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យពិនិត្យជាមួយអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពរបស់ពួកគេផងដែរចំពោះភាពអាចរកបាននៃវ៉ាក់សាំង។

វ៉ាក់សាំង COVID-19 ត្រូវចាក់ជូនចំនួនជាពីរដូស។ នាយកដ្ឋានសុខាភិបាលនឹងទាក់ទងទៅប្រជាជនដែលបានទទួលការចាក់វ៉ាក់សាំងតាមរយៈនាយកដ្ឋានសុខាភិបាលពេញមួយខែកុម្ភៈតាមរយៈអាសយដ្ឋាន, អ៊ីម៉ែល, ឬលេខទូរស័ព្ទដែលត្រូវបានផ្តល់ជូននៅពេលដែលបានណាត់ជួបលើកដំបូងដើម្បីកំណត់ពេលណាត់ជួបសម្រាប់ចាក់ដូសលើកទីពីររបស់ពួកគេ។ ប្រជាជនត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចាក់វ៉ាក់សាំងលើកទីពីររបស់ពួកគេភ្លាមៗ នៅពេលពួកគេត្រូវបានជូនដំណឹងអំពីពេលវេលាទំនេរ។ ប្រជាជនមិនចាំបាច់ទាក់ទងក្រសួងសុខាភិបាលដើម្បីសាកសួរអំពីស្ថានភាពវ៉ាក់សាំងលើកទី 2 របស់ពួកគេទេ។ ខណៈពេលដែលវាត្រូវបានណែនាំអោយទទួលដូសទី 2 ក្នុងរយៈពេលពី 21 ទៅ 28 ថ្ងៃអាស្រ័យលើក្រុមហ៊ុនផលិត, ការណែនាំដែលផ្តល់ដោយ

មជ្ឈមណ្ឌលគ្រួសារនិរតិ និងបង្ការជំងឺឆ្លង (CDC) បង្ហាញថាប្រសិទ្ធភាពមិនត្រូវបានកាត់បន្ថយទេ ប្រសិនបើទទួលយកកម្រិតទី 2 ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយសប្តាហ៍នៃដូសដំបូង ឬរហូតដល់ 42 ថ្ងៃ។ ការតែងតាំងគ្លីនិកនៅខែកុម្ភៈ នឹងត្រូវបានផ្តល់ដល់ការចាក់ដូសទីពីរជាមុន ។ បរិមាណវ៉ាក់សាំងដែលសាលាក្រុងទទួលបានប្រែប្រួលពីមួយសប្តាហ៍ទៅមួយសប្តាហ៍ ហើយប្រជាជនត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចាក់វ៉ាក់សាំងលើកទីពីររបស់ពួកគេភ្លាមៗ នៅពេលពួកគេត្រូវបានគេជូនដំណឹងអំពីការទទួលបានវ៉ាក់សាំង។ សាលាក្រុងកំពុងផ្តល់អាទិភាពដល់កម្រិតដូសទីពីរ ហើយកំពុងស្នើសុំវ៉ាក់សាំងពីរដ្ឋ ដើម្បីបំពេញនូវរាល់លើកទីពីរ។

មន្ត្រីសុខភាពទីក្រុង វេជ្ជបណ្ឌិត Anissa Davis បាននិយាយថា «យើងប្តេជ្ញាធានាថាមនុស្សគ្រប់រូបដែលរស់នៅ, ធ្វើការ ឬរៀននៅទីក្រុងឡងប៊ិច នឹងចង់បានវ៉ាក់សាំង អាចទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំងនៅពេលពួកគេមានសិទ្ធិទទួលបានហើយការត្រៀមបម្រុងទុកអាចប្រើបាន» ។ «យើងប្រាកដជាមានសមត្ថភាពក្នុងការធ្វើការងារនេះ បញ្ហាគឺស្ថិតនៅត្រង់ការផ្គត់ផ្គង់នៅពេលនេះប៉ុណ្ណោះ» ។

ពលរដ្ឋទីក្រុងឡងប៊ិចទាំងអស់ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចូលទស្សនា VaxLB, ដែលជាច្រកចូលចាក់វ៉ាក់សាំងតាមអ៊ិនធឺណិតថ្មីរបស់ទីក្រុង។ ច្រកចូល VaxLB ធ្វើឱ្យដំណើរការនៃការរៀនសូត្រនិងការកំណត់ពេលវេលាចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 មានភាពងាយស្រួល និងមានតម្លាភាព។ តាមរយៈការមើលគេហទំព័រ longbeach.gov/vaxLB ប្រជាជនអាចចុះឈ្មោះនឹងត្រូវបានជូនដំណឹងនៅពេលដែលដល់វេនរបស់ពួកគេដើម្បីទទួលបានវ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 ។ គេហទំព័រនិងទម្រង់នៃការចុះឈ្មោះមានជាភាសាអង់គ្លេស, អេស៉្បាញ, តាហ្គាឡុក, និងភាសាខ្មែរ។

សាលាក្រុងបានរំលឹកដល់ប្រជាជនឱ្យបន្តអនុវត្តរាល់ពិធីការសុខភាព និងសុវត្ថិភាព រួមមានការពាក់របាំងការពារមុខ និងរក្សាគម្លាតរាងកាយឱ្យបានត្រឹមត្រូវពីអ្នកដទៃ បើទោះបីជាពួកគេបានទទួលការចាក់វ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 ក៏ដោយ។

បុគ្គលដែលមានសំណួរឬបន្ថែមអាចទូរស័ព្ទមកលេខ 562.570.INFO (4636) ជម្រើសទី 6 ឬអ៊ីម៉ែល COVID19Vaccine@longbeach.gov ។ សូមកុំទូរស័ព្ទទៅប្រសិនបើអ្នកសាកសួរអំពីរបៀបកំណត់ពេលវេលាចាក់លើកទីពីរ។

សម្រាប់ព័ត៌មានចុងក្រោយស្តីពី COVID-19 រួមជាមួយព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលសាលាក្រុងឡងប៊ិចកំពុងធ្វើដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនរបស់យើង, សូមចូលមើលគេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 និងតាម [@LongBeachCity](https://www.facebook.com/LongBeachCity) នៅលើ Facebook, Twitter និង Instagram ។

###